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Vepsän mökkien vähentynyt käyttöaste ja hinnoittelu 

Olen saanut selville, että kyseisten Vepsän mökkien käyttöaste sekä yleisesti Vepsän saaren 
asiakaskäynnit ovat vähentyneet merkittävästi ja ainoaksi syyksi tähän näen mökkien 
ylihinnoittelun. Muutos on harmittava, ottaen huomioon kuinka mainio virkistyskohde se on 
ympäristöineen ja palveluineen. 

Tulee ihmetellä, kuinka eläkeläinen tai lapsiperheet maksaisivat 90 euroa/päivä yhdestä mökistä, 
joiden olosuhteetkaan eivät vastaa hintaansa. Vertailun vuoksi esimerkiksi Ruissalon kylpylästä saa 
huoneen 52 eurolla ja hintaan sisältyy tämän lisäksi aamiainen sekä kylpylän ja kuntosalin 
ominaisuudet. 

Herää siis kysymys kuka hinnoittelee ja millä perustein nämä Vepsänkin palvelut, sillä on selvä asia, 
että hintojen alentaminen lisäisi varmasti käyttöastetta ja asiakaskäyntejä. Pikainen hinnanalennus 
kohdistettuna mm. eläkeläisille ja lapsiperheille olisi kannattavaa ja tärkeää. 


